
 

 

Αθήνα, 9 Δεκεμβρίου 2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τους κ.κ. Υπουργούς  

Οικονομικών 

Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων  

Θέμα: «Ακόμα περιμένουν τις αποζημιώσεις λόγω κορονοϊού οι αλιείς της Βιστωνίδας και άλλων λιμνοθαλασσών» 

Εγκαταλελειμμένοι αισθάνονται οι αλιείς της λιμνοθάλασσας της Βιστωνίδας και των άλλων λιμνοθαλασσών της χώρας, 
καθώς ακόμα περιμένουν την έγκριση από το Υπουργείο Οικονομικών για την πληρωμή των αποζημιώσεων σχετικά με τις 
ζημιές που υπέστησαν την περίοδο του κορονοϊού, ύψους περίπου 500.000 ευρώ, σύμφωνα με τις εκθέσεις των εποπτών 
αλιείας για αποζημίωση 0,5 ευρώ το κιλό.  

Το κύμα της πανδημίας χτύπησε τους αλιείς των λιμνοθαλασσών την περίοδο της παραγωγής, προκαλώντας 
καταστροφικά για τα εισοδήματά τους αποτελέσματα. Παρόλο που η ζήτηση τότε ήταν εξαιρετικά μειωμένη και η τιμή 
πώλησης πολύ χαμηλή, συνέχισαν με κόπο τη δραστηριότητά τους, κρατώντας το οικοσύστημα ζωντανό.  

Σύμφωνα με τους εκπροσώπους του κλάδου, στο αίτημά τους για οικονομική στήριξη, στελέχη της κυβέρνησης δήλωσαν 
πως αυτό θα ικανοποιηθεί, όμως παρά τις υποσχέσεις ακόμη δεν έλαβαν καμία αποζημίωση λόγω Covid-19 και μέχρι 
σήμερα δεν έχουν δει ούτε ένα ευρώ στους λογαριασμούς τους.   

Τα πολλαπλά προβλήματα που αντιμετωπίζουν με τη μειωμένη παραγωγή, τις χαμηλές τιμές διάθεσης του αλιευτικού 
προϊόντος, τη μείωση της ζήτησης, την ενεργειακή κρίση που εκτοξεύει το κόστος αποθήκευσης και μεταφοράς των 
προϊόντων, καθιστούν επιτακτική την αρωγή και στήριξη των αλιέων της λιμνοθάλασσας της Βιστωνίδας από την πολιτεία.  

Επειδή, το Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων έχει υποσχεθεί το ποσό της αποζημίωσης να είναι 0,5 ευρώ το 
κιλό, σύμφωνα με τα όσα έχουν γραφτεί στις εκθέσεις των εποπτών αλιείας, 

Επειδή, η πολιτεία πρέπει να στηρίξει έμπρακτα και όχι στα λόγια τους αλιείς των λιμνοθαλασσών, αφού η δραστηριότητά 
τους κρατά ζωντανό όλο το οικοσύστημα, καθώς όπως έχει διαπιστωθεί και επιστημονικά όπου σταμάτησε η εκμετάλλευση 
οι λιμνοθάλασσες μετατράπηκαν σε έλη, 

Επειδή, η μειωμένη παραγωγή σε κάποια είδη ψαριών σε συνδυασμό με την χαμηλή τιμή έχουν γονατίσει τους αλιείς της 
λιμνοθάλασσας της Βιστωνίδας, 

Επειδή, οι αλιείς αναγκάζονται να διαθέτουν το προϊόν τους σε εξαιρετικά χαμηλές τιμές, καθώς αυτό είναι ευπαθές και 
τα κόστη για συσκευασία και μεταφορά έχουν αυξηθεί, 

 

Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί:  

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

1356

Ημερομ. Κατάθεσης:

9/12/2022



1. Γιατί δεν προχωράει η έγκριση για την καταβολή των αποζημιώσεων των επαγγελματιών αλιέων της 
λιμνοθάλασσας της Βιστωνίδας; 

2. Σε ποιο στάδιο βρίσκεται και πότε προβλέπεται να ολοκληρωθεί η διαδικασία της εκταμίευσης του ποσού της 
αποζημίωσης;  

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 

 

Τελιγιορίδου Ολυμπία 

 

Ζεϊμπέκ Χουσεΐν 

 

Χαρίτου Δημήτρης 

 

Αναγνωστοπούλου Σία 

 

Αραχωβίτης Σταύρος 

 

Αυγέρη Δώρα 

 

Βαρδάκης Σωκράτης 

 

Βέττα Καλλιόπη 

 

Καφαντάρη Χαρά 

 

Μπάρκας Κώστας 

 

Πούλου Γιώτα 

 

Ραγκούσης Γιάννης 

 

Φίλης Νίκος 

 

Φωτίου Θεανώ 

 

Χρηστίδου Ραλλία 

 




